
Zápis ze školské rady LŠ ze dne 26. 10. 2022 

 Vedení schůze se ujala Klára Kuběnová. 

 Uvítání nových členů rady, za MŠ Radka Sobolová, za ZŠ Anna Meissner 

za G Vanda Vynohradnyková. 

 Volba předsedy, předsedkyně rady. 

 Jednomyslně všemi členy rady byla zvolena paní Anna Meissner.  

 Jako host pan ředitel Petr Karas zmínil úpravy švp, ohledně přidání hodin 

informatiky, není třeba schvalovat. Zvýšení hodin dáno změnou 

rámcových programů pro školy. 

 Rozpočet školy bude zaslán všem do týdne i s důvodovou zprávou. 

 Pan ředitel zmínil návrh rozšíření školy, které přednesl Reprezentaci 

Obce. Uvedl všechny možné varianty rozdělení jednotlivých stupňů 

stávající školy.  

 Reprezentace vzala návrh na vědomí, vyjádří se do 14. 11.  

 Pan ředitel dále hovořil o návrhu zvýšení školkovného na 6000 Kč a 

2000 Kč na ZŠ i na G od září 2023. 

 V diskusi zazněly podněty od rodičů ZŠ na změny v jídelníčku. 

 Méně sladkého pití, konstruktivní návrh na podporu změny v jídelníčku 

společností ze Zdravé školy, sledování výživových hodnot a plýtvání 

potravin, zařídí paní Meissner. 

 Zařadit do výuky působení rodilého mluvčího hebrejštiny na 1. stupni. 

 V diskusi zazněly připomínky k používání mobilů, otázky nadměrného 

užívání mobilů probírány na třídnických hodinách, pravidla školního 

klubu. 


